
  
Enkel fråga    2025-03-21 

Frågor om Stångåstadens hyreshöjningar 

För att få faktaunderlag i frågan om Stångåstadens hyreshöjningar vill jag ställa 
följande frågor till ansvarigt kommunalråd: 

1) Stämmer det att Stångåstaden nu genomför hyreshöjningar på 5,1%, den största 
höjningen på uppemot 30 år? 

2) Hur mycket i kronor kommer denna höjning att inbringa Stångåstaden totalt? 

3) Hur stora summor planeras att i år tas ut ur Stångåstaden och användas till andra 
syften i kommunen eller bolagskoncernen? Ex. Vinstuttag, koncernbidrag, bosociala 
medel och liknande. 

 

 

Björn Alling, kommunfullmäktigeledamot 

 

 

 

 

 
 
 

 
 
 
 

 

 
 

 
 
 
 

 

 
 


